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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αναμένονται θετικές εξελίξεις για τους
υγειονομικούς-συμβασιούχους της ΔΥΠΑ

Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

152.82 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΗΝ ΤΡΙΤΗ Η ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ - ΠΟΕΔΗΝ

Αναμένονται θετικές εξελίξεις
για τους υγειονομικούς-συμβασιούχους της ΔΥΠΑ
Την ερχόμενη Τρίτη 1 Αυγούστου. στη 
1 μ.μ., προγραμματίστηκε τελικά να 
πραγματοποιηθεί η πολυαναμενό- 
μενη πρώτη θεσμική συνάντηση του 
υπουργού Εργασίας. Άδωνη Γεωρ- 
γιάδη. με το προεδρείο της Πανελ
λήνιας Ομοσπονδίας Εργαζομένων 
Δημοσίων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ). 
Από την πρώτη αυτή θεσμική συ
νάντηση μεταξύ των δύο μερών ανα

μένεται να προκύψουν σημαντικές 
ανακοινώσεις εκ μέρους του Άδωνη 
Γεωργιάδη. σχετικά με την κυβερ
νητική προσπάθεια για να παραμεί
νουν οι περίπου 2.000-3.000 υγει
ονομικοί - συμβασιούχοι της ΔΥΠΑ 
(πρώην ΟΑΕΔ), ηλικίας 57-65 ετών, 
στα νοσοκομεία του ΕΣΥ όλης της 
χώρας.
Ο Άδωνις Γεωργιάδης έχει ήδη δια

μηνύσει στον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ, 
Μιχάλη Γιαννάκο. την πρόθεσή του 
να αξιοποιήσει κάθε νόμιμη δυνατό
τητα. προκειμένου οι εν λόγω υγει
ονομικοί - συμβασιούχοι της ΔΥΠΑ, 
οι συμβάσεις των οποίων έχουν ήδη 
αρχίσει να λήγουν, να εξακολουθή
σουν να προσφέρουν τις πολύτιμες 
υπηρεσίες τους στα νοσοκομεία του 
ΕΣΥ όλης της χώρας.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Αδιέξοδο» στην παθολογική κλινική του
Νοσοκομείου Ρεθύμνου

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

431.44 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Αδιέξοδο» στην παθολογική 
κλινική του Νοσοκομείου Ρέθυμνου 
με την έλλειψη γιατρών ςελιμ 3

ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ ΑΠΟ ΤΟ ΗΡΑΚΛΕΙΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΓΚΑΣΤΙΚΗ 
ΜΕΤΑΚΙΝΗΣΗ ΓΙΑΤΡΟΝ ΠΡΟΣ ΤΟ ΡΕΘΥΜΝΟ
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1  «Αδιέξοδο» στην παθολογική κλινική του Νοσοκομείου Ρεθύμνου
Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-07-2023

ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ ΑΠΟ ΤΟ ΗΡΑΚΛΕΙΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΑΓΚΑΣΤΙΚΗ ΜΕΤΑΚΙΝΗΣΗ ΓΙΑΤΡΩΝ ΠΡΟΣ ΤΟ ΡΕΘΥΜΝΟ

«Αδιέξοδο» στην παθολογική κλινική 
τον Νοσοκομείου Ρεθύμνου με την έλλειψη γιατρών

Σοβαρό πρόβλημα με την έλλειψη γιατρών υπάρχει 
τους τελευταίους έξι μήνες τουλάχιστον στο νοσοκο
μείο Ρεθύμνου. Και αυτό γιατί οι τρεις εναπομείναντες 
γιατροί λείπουν με νόμιμες ειδικές άδειες (άδεια λο
χείας, άδεια κύησης και άδεια πατρότητας) και οι τρεις 
κενές οργανικές θέσεις παρά το γεγονός ότι προκηρύσ
σονται συνεχώς, δεν καλύπτονται αφού ο διαγωνισμός 
βγαίνει άγονος.

Τι σημαίνει αυτό; Ότι όλους αυτούς τους μήνες, οι κενές θέ
σεις για τις καθημερινές εφημερίες καλύπτονται από γιατρούς δι
πλανών νοσοκομείων, κυρίως του ΠΑΓΝΗ και του Βενιζελείου, 
και πλέον υπάρχουν πολλές σοβαρές αντιδράσεις από τους όμο
ρους νομούς.

Οι γιατροί των νοσοκομείων του Ηρακλείου κάνουν λόγο για 
«επικίνδυνα μπαλώματα» που εν τέλει υποβαθμίζουν την παροχή 
υπηρεσιών και στα νοσοκομεία του γειτονικού νομού και καλούν 
το Υπουργείο Υγείας να λάβει επιτέλους τα μέτρα του για το νο
σοκομείο Ρεθύμνου.

Χαρακτηριστικά είναι η δήλωση του κ. Δημήτρη Βρύσαλη, μέ
λους της ΠΟΕΔΗΝ και εργαζόμενου στο ΠΑΓΝΗ για την κατά
σταση.

Αναφέρει:
«Με απόφαση της διοίκησης της 7ης ΥΠΕ και της διοίκησης 

του νοσοκομείου τόσο του ΠΑΓΝΗ όσο κ του Βενιζελείου νοσο
κομείου εδώ κ μήνες μετακινούνται παθολόγοι γιατροί από το 
Νόμο Ηρακλείου στο Νόμο Ρεθύμνης.

Πολλές φορές έχει καταγγελθεί αυτή η πολιτική των επικίνδυ
νων μπαλωμάτων, όπως έχει συμβεί και στη ΠΔΨΧ του ΠΑΓΝΗ, 
μετακίνησης τεχνολόγων ακτινολογιών από ΠΕΔΥ στο ΠΑΓΝΗ 
Μετακινήσεις που αποδυναμώνουν τους φορείς από τους οποί

ους μετακινούνται.
Η απαράδεκτη αυτή επιλογή οδηγεί με μαθηματική ακρίβεια 

σοβαρή δυσλειτουργία των κλινικών, τμημάτων και άλλων δρα
στηριοτήτων.

Το πρόβλημα της σοβαρής υποστελέχωσης του νοσοκομείου 
Ρεθύμνου είναι γνωστό εδώ και πάρα πολύ καιρό και έχει αναδει- 
χθεί πολλές φορές τόσο από τη ένωση Ιατρών Ρεθύμνου όσο και 
από την ΟΕΝΓΕ, δεν προέκυψε τώρα. Κυβέρνηση, υπουργείο 
Υγείας, 7 ΥΠΕ διοικήσεις γνώριζαν και έχουν την αποκλειστική 
ευθύνη για την κατάσταση που έχει διαμορφωθεί. Αντί να ψά
χνουν ιατρούς από άλλα Νοσοκομεία που δουλεύουν στο “κόκ
κινο” με υπερεφημέρευση και εντατικοποίηση, να πράξουν το 
αυτονόητο:
• Να προκηρύξουν άμεσα και με κατεπείγουσες διαδικασίες το

σύνολο των κενών οργανικών θέσεων του νοσοκομείου
• Να δώσουν εργασιακά και οικονομικά κίνητρα στο σύνολο του 

υγειονομικού προσωπικού
• Να ανακαλέσουν άμεσα την εντολή μετακίνησης

ΥΓ Μάλλον η παρουσία του υπουργού Υγείας στο Βενιζέλειο και 
όσων προσέτρεξαν να εκφράσουν την ικανοποίηση τους για τα 
αποτελέσματα της συνάντησης τους, δεν στάθηκε ικανή να κρύ
ψει που έχουν οδηγήσει τα νοσοκομεία και την υγεία η πολιτική 
της ΝΔ».
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1  Από το ζενίθ στο ναδίρ ο τομέας της Υγείας στην
Κύθνο;

Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ
ΚΥΚΛΑΔΩΝ

Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

880.98 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μετά tis αισιόδοξε$ ανακοινώσει, 
ήρθε ένα ψήφισμα διαμαρτυρίες για το Π.Π.Ι. ApunoniSas

Από το ζενίθ στο ναδίρ 
ο τομέας της Υγείας στην Κύθνο;
Λ

ίγεε μόλιε πμέρεε μετά 
την αισιόδοξη ανακοίνω
ση του δημάρχου Κύθνου, 
Σταμάτη Γαρδέρπ για την άφιξη 

καρδιοχειρουργού στο Πολυ
δύναμο Περιφερειακό Ιατρείο 
Δρυοπίδαε, που θα σήμαινε τη 
βελτίωση των υπηρεσιών Υγείαε 
για το νησί, την Πέμπτη 27 Ιουλί
ου είδε το φωε ms δημοσιότηταε 
μία μεγάλη ανακοίνωση - ψήφι
σμα διαμαρτυρίαε που αφορά 
στην υποστελέχωση του Π.Π.Ι. 
Δρυοπίδαε Κύθνου και φέρεται 
να υπογράφεται από σύσσωμο 
το νησί.

Συγκεκριμένα η επιστολή, 
έχει cos αποδέκτεε τον διοικητή 
ms 2ns Δ.Υ.ΠΕ. Πειραιάν και 
Αιγαίου, Χρήστο Ροϊλό και τον 
υποδιοικητή ms 2ns Δ.Υ.ΠΕ. 
Πειραιώε και Αιγαίου, Περικλή 
Αλεβίζο. Την επιστολή oncos 
φαίνεται από το έγγραφο, υπο
γράφουν ο Σύλλογοε Γονέων 
Α/θμια5 Κύθνου, ο Σύλλογοε 
Γονέων Β/θμιαε Κύθνου, π Το
πική Κοινότητα Xcopas, η Τοπική 
Κοινότητα Δρυοπίδαε, η'Ενωση 
Γ υναικών Κύθνου, ο Πολιτιστικόε 
Σύλλογοε Xcopas, ο Πολιτιστι- 
kos Σύλλογοε Δρυοπίδαε, η ΑΠΣ 
Κύθνου, το Λιμενικό Σώμα Κύ
θνου, η Αστυνομική Διεύθυνση 
Κύθνου, το ΠΠ1 Δρυοπίδαε, ο 
Σύλλογοε Αρχαιολογικού Μου
σείου Κύθνου, ο Σύνδεσμοε Κυ- 
θνίων, οι Δημοτικοί Σύμβουλοι, 
οι Φαρμακοποιοί και οι Δημοτικοί 
Υπάλληλοι.

Ε. Γαρδέρτκ:
"Εγώ θεωρώ όχι 
όσοι υπογράφουν 
δεν γνωρίζουν κάτι"

Ο δήμαρχοε Κύθνου, Σταμάτηε 
Γαρδέρηε μίλησε στην "Κοινή 
Γνώμη" για την συγκεκριμένη 
επιστολή και αρχικά αναρωτή
θηκε για αυτούε που την υπο
γράφουν και αν γνωρίζουν ότι 
την υπογράφουν, τονίζονταε, "θα 
έλεγα να πάρετετουε δημοτικούε 
υπαλλήλουε και να rous ρωτήσε
τε για το αν γνωρίζουν τίποτα για 
αυτό, να πάρετε και στην Αστυ
νομία για το αν γνωρίζουν τίποτα 
για αυτή την επιστολή, το ίδιο 
θα oas παρακαλούσα να κάνετε

και για το Λιμεναρχείο. Ρωτήστε 
rous γιατί εγώ θεωρώ ότι δεν 
γνωρίζουν κάτι.Έχω δεχτεί ήδη 
παράπονα ότι εντάσσονται σε μία 
διαμαρτυρία που ούτε καν ερω- 
τήθηκαν για αυτό. Μιλάμε τώρα 
για μία πρωτοβουλία κάποιου, ο 
onoios εντάσσει όλουε αυτούε 
rous cpopsis μέσα και μπορώ να 
πω ότι οι περισσότεροι για να μην 
πω όλοι, δεντογνωρίζουν."Όσο 
για τη δική του θέση πάνω στο 
συγκεκριμένο έγγραφο και στο 
ερώτημα αν το διάβασε, απαντά, 
ότι, “το διάβασα και δεν θέλω να 
το απαξιώσω. Είναι εύλογα όλα 
αυτά που αναφέρει, αλλά το θέμα 
είναι τι μπορούμε να έχουμε στα 
πλαίσια pias πραγματικότηταε 
που υπάρχει αυτή τη στιγμή.”

"Επιδιώκουμε λύσειε 
για τα προβλήματα 
τηε πρωτοβάθμια^ 
Υγείαε"

Την ίδια στιγμή ο κ. Γαρδέρηε, 
αναφέρθηκε στην πρόσφατη ανα
κοίνωση που είχε κάνει για την 
πρόσληψη καρδιοχειρουργού στο 
νησί αλλά και as κινήσει που 
έχουν γίνει γενικότερα για να 
βελτιωθεί η κατάσταση στο Πο
λυδύναμο Περιφερειακό Ιατρείο 
ms Κύθνου, rovi^ovms μεταξύ 
άλλων, ότι “εμείε συνεχίζουμε και 
θα συνεχίζουμε και στο μέλλον, 
να επιδιώκουμε λύσειε για τα 
προβλήματα ms πρωτοβάθμια5 
Yysias και είμαστε διατεθειμένοι 
να το κάνουμε αυτό με οποιο- 
δήποτε αντίτιμο και πρέπει να 
γνωρίζετε ότι αρκετά από όσα 
αναφέρει η επιστολή, έχουν

πραγματοποιηθεί. Ήδη αυτή τη 
στιγμή που μιλάμε και εδώ και 
δύο εβδομάδεε περίπου, πέρα 
των τριών αγροτικών ιατρών, ms 
pias νοσηλεύτριαε και του svos 
οδηγού, έχει έρθει και επιπλέον 
επικουρικόε lacpos, καρδιοχει- 
poupyos. Η συγκεκριμένη κίνηση 
ήταν μία προσωπική επιδίωξη, 
αλλά πέρα από αυτό είμαι σε 

επαφή ενόψει ms προκήρυξη5 
εκ νέου για γενικό ιατρό, για 
να μπορέσουμε να δούμε ncos 
μπορεί να έρθει. Oncos γνωρίζε
τε δεν είναι εύκολο κάποιοε να 
έρθει και να εγκατασταθεί εδώ, 
πόσο μάλλον όταν είναι γιατρόε 
καριέραε. Epais δίνουμε κάποια 
συγκεκριμένα κίνητρα oncos δω
ρεάν στέγη και επιδόματα, ότι 
μπορούμε να προσφέρουμε για 
ελκύσουμε κόσμο για να έρθει.”

Η επιστολή 
διαμαρτυρίαν

Η επιστολή npos ms 2η ΔΥ- 
ΠΕ, που φέρεται ότι υπογρά
φουν "σχεδόν" όλοι στο νησί, 
αναφέρει, "Οι δημότεε Κύθνου, 
οι μόνιμοι κάτοικοι και οι εποχι
ακά εργαζόμενοι του νησιού pas.

εκφράζουν ομόφωνα την δίκαιη 
αγανάκτησή rous για την υπο
στελέχωση του Π.Π.Ι.Δρυοπίδαε 
Κύθνου που ανήκει διοικητικά 
στην 2Η Υγειονομική Περιφέ
ρεια Πειραιώε και Αιγαίου. Στα 
διαρκώε υποβαλλόμενα αιτήματα 
του Ιατρικού και νοσηλευτικού 
προσωπικού του νησιού pas για 
ενίσχυση του Ιατρικού, νοσηλευ
τικού, διοικητικού και διασωστι- 
κού προσωπικού, το Υπουργείο 
απαντά με αόριστεε υποσχέσειε 
και με προκηρύξει θέσεων που 
ουδέποτε καλύπτονται. Ακόμα και 
κατά τπν διάρκεια ms πανδημίαε, 
η μόνη υπηρεσία που προσέφερε 
ο κρατικόε pnxaviopos orous 
KaraiKOus ms Κύθνου ήταν ένα 
διαγνωστικό τεστ και ένα τηλε
φώνημα «παρηγοριάε» από τον 
ΕΟΠΥ ms Σύρου!"

"Η κατάσταση 
έχει φτάσει στο 
μη περαιτέρω"

Την ίδια στιγμή η επιστολή 
αναφέρεται στιs αυξημένεε 
ανάγκεε που oncos τονίζει δεν 
καλύπτονται με την υπάρχουσα 
στελέχωση. Συγκεκριμένα υπο

στηρίζει ότι: "Η κατάσταση έχει 
φτάσει στο μη περαιτέρω. Η αύ
ξηση του αριθμού των μονίμων 
κατοίκων, η αλματώδπε τουρι
στική ανάπτυξη του νησιού pas 
που έχει cos αποτέλεσμα την προ
σέλκυση πλήθουε επισκεπτών, 
καθιστά την λειτουργία του ΠΠΙ 
Δρυοπίδαε Κύθνου αδύνατη! Αν 
σκεφτούμε ότι rous p0vss αιχμήε 
του τουρισμού οι άνθρωποι πά
νω στο νησί φτάνουν από 3.000 
cos 5.000 και οι ανάγκε$ περί
θαλψή αυτών των ανθρώπων 
πρέπει να εξυπηρετηθούν από 2ή 
3 Ιατρούε Υπηρεσίαε Υπαίθρου, 
αντιλαμβανόμαστε την επικινδυ- 
νότπτα ms κατάστασπ5, που μπο
ρεί ανά πάσα στιγμή να στοιχίσει 
ανθρώπινεε ζωέε! Οι άνθρωποι 
αυτοί εργάζονται υπερωριακά,- 
παράνομα και εξουθενωτικά! Σαν 
να μην έφταναν όλα αυτά, σε πε

ρίπτωση επείγουσαε μεταφοράε 
ασθενούε, η διακομιδή γίνεται 

συνοδεία Ιατρού. Συνέβη και θα 
συνεχίσει να συμβαίνει, το νησί 
να μείνει με έναν ή και κανέναν 
Ιατρό Υππρεσίαε Υπαίθρου λόγω 
πολλαπλών διακομιδών ή ασθέ- 

νειαε Ιατρού!

Τι απαιτούν 
στην επιστολή tous

Στο κλείσιμο ms η συγκεκρι
μένη επιστολή, αναφέρει συγκε
κριμένα αιτήματα, που απαιτείται 
να ικανοποιηθούν, ’Όλοι εμείε 
οι δημότεε Κύθνου, οι μόνιμοι 

κάτοικοι, οι εποχιακά εργαζό
μενοι, ενώνουμε την φωνή pas 
και δηλώνουμε ncos «ΦΤΑΝΕΙ»! 
Απαιτούμε:

1. Την άμεση προκήρυξη των 
θέσεων των μονίμων Ιατρών 
του ΠΠΙ Δρυοπίδαε Κύθνου 
(Παθολόγοε- Γενικόε lacpos

και Παιδίατροε) και την διαρκή 
επαναπροκήρυξη rous μέχρι την 
επιτυχή πλήρωσή rous.

2. Την μετατροπή ms θέσπ$ 
του μονίμου Επιμελητή Β '(Παθο

λόγου- Γ ενικού Ιατρού) σε επιμε
λητή A', προκειμένου να αυξηθεί 

το ενδιαφέρον των υποψηφίων 
για την θέση αλλά και να επι- 
λεχθεί υποψήφιοε με αυξημένη 
εμπειρία και αποτελεσματικότπτα.

3. Την προκήρυξη και άμεση 
πλήρωση θέσεων νοσηλευτι
κού, διοικητικού και διασωστι- 

κού προσωπικού σύμφωνα με 
τα αιτήματα που επανειλημμένοι 

έχουν αποσταλεί στην υπηρε
σία oas από rous εργαζόμενουε 
του Π.Π.Ι.Δρυοπίδαε Κύθνου 
και αφορούν την εύρρυθμη και 
αποτελεσματική λειτουργία του 

Π.Π.Ι.Δρυοπίδαε Κύθνου 365 
μέρεε τον χρόνο.

4. Τπν ενίσχυση του Ιατρικού, 
νοσηλευτικού, διοικητικού και 

διασωστικού προσωπικού του 
Π.Π.Ι.ΔρυοπίδαεΚύθνου με την 
διαδικασία των εσωτερικών 
μετακινήσεων προκειμένου να 

καλυφθούν οι έκτακτεε ανάγκεε 
ms καλοκαιρινήε περιόδου.

Απαιτούμε ποιοτικέε και απο- 
τελεσματικέε υππρεσίεε υγείαε 

για κάθε κάτοικο ms Κύθνου, 
ανεξαρτήτου ηλικίαε, φύλου και 
οικονομικήε κατάστασηε, όλο 
τον χρόνο! Δεν μπορούμε πια 

να βασιζόμαστε στον ηρωισμό 
κάποιων συνανθρώπων pas! 

Δεν μπορούμε να βασιζόμαστε 
στην περιορισμένη ακτοπλοϊκή 
σύνδεση με τα λιμάνια του Πει

ραιά ή του Λαυρίου! Εκφράζουμε 
την πρόθεσή pas cos Κοινωνία 

Πολιτών να αγωνιστούμε με κάθε 
νόμιμο μέσο για την ευόδωση 
αυτού του σκοπού."



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ενίσχυση του στόλου των ασθενοφόρων
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 28 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

153.34 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Περιφέρεια Κρήτης

Ενίσχυση του στόλου των ασθενοφόρων

Α
κόμη τέσσερα σύγ
χρονα ασθενοφόρα 
από τα δέκα τέσσερα 
συνολικά παρέδωσε ο περι

φερειάρχης Κρήτης Στ. Αρ- 
ναουτάκης στον διοικητή 
της 7ης Υγειονομικής Περι
φέρειας Ν. Παπαβασιλείου 
για τα Κέντρα Υγείας Κισσά- 
μου, Σφακίων, Αγ. Φωτεινής 
και Αρκαλοχωρίου.

Μέσω της υλοποίησηςτου 
έργου, προϋπολογισμού 
1.148.000,00€ από το ΕΣΠΑ, δημιουργείται ένας αξιόπιστος στόλος ασθενοφόρων που θα αν
τικαταστήσει τα ήδη πεπαλαιωμένα ασθενοφόρα των Κέντρων Υγείας, ενισχύοντας και εξα- 
σφαλίζονταςτο απαιτούμενο επίπεδο επιχειρησιακήςτους ετοιμότητας.

«Μέσα από την κοινή συνεργασία επιτυγχάνουμε μια καλύτερη, ασφαλέστερη παροχή 
υπηρεσιών υγείας στους πολίτες που έχουν ανάγκη. Προχωρούμε και στα επόμενα προγράμ
ματα για να αγοράσουμε και άλλα ασθενοφόρα, ώστε η Κρήτη να μην έχει έλλειμμα στοντο- 
μέα αυτό», τόνισε ο κ. Αρναουτάκης κατά τη λιτή τελετή παράδοσης.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΠΟΕΔΗΝ: Ντροπή για το ΕΣΥ αυτό που γίνεται στο
ΑΧΕΠΑ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

101.16 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΕΔΗΝ:
Ντροπή για το ΕΙΥ αυτό 
που γίνεται στο ΑΧΕΠΑ
ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ τρεις δεκαετίες πίσω φαί
νεται πως έχει μείνει το νοσοκομεί ο ΑΧΕ
ΠΑ στη Θεσσαλονίκη, όπου ακόμα και χει- 
ρουργημένοι ασθενείς μεταφέρονται καθη
μερινά μέσα από ένα γυάλινο τούνελ μήκους 
40 μέτρων, το οποίο μετατρέπεται σε θερ
μοκήπιο υπό συνθήκες καύσωνα. Πρόκει
ται για μια κατασκευή που υπάρχει χρόνια 
στο νοσοκομείο και -ενώ διαθέτει θερμαντι
κά σώματα για τον χειμώνα- δεν έχει κλι
ματισμό. Παλαιότερα υπήρχαν μηχανήμα
τα τύπου ανεμιστήρα, αλλά έχουν χαλάσει, 
σύμφωνα με τον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλη Γιαννάκο. «Πρόσφατα επισκέφτη- 
κα το ΑΧΕΠΑ και είδα να περνάνε από το 
τούνελ πάνω από 5 χειρουργημένοι ασθε
νείς σε σοβαρές θερμοκρασίες. Ένα χρόνιο 
πρόβλημα που λύνεται με ένα air condition. 
Είναι ντροπή για το ΕΣΥ» δήλωσε ο πρόε
δρος της ΠΟΕΔΗΝ. Από την πλευρά του ο 
πρόεδρος του συλλόγου εργαζομένων του 
νοσοκομείου ΑΧΕΠΑ, τόνισε πως «είναι ένα 
τεράστιο πρόβλημα που υπάρχει πάρα πολ
λά χρόνια. Μέσα στον καύσωνα περνάνε οι 
τραυματιοφορείς που κουβαλάνε τους χει- 
ρουργημένους και υπήρξε τραυματιοφορέ
ας που κόντεψε να λιποθυμήσει κουβαλώ
ντας ασθενή. Πώς γίνεται όλα αυτά τα χρό
νια να μην έχει τοποθετηθεί air condition;».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΠΑΣΟΚ Αμεση ανάγκη να γίνουν μόνιμς προσλήψεις
εξειδικευμένου προσωπικού στο ΕΣΥ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

673.18 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΣΟΚ
Αμεση ανάγκη να γίνουν 
μόνιμε$ προσλήψει$ 
εξειδικευμένου 
προσωπικού στο ΕΣΥ
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1  ΠΑΣΟΚ Αμεση ανάγκη να γίνουν μόνιμς προσλήψεις εξειδικευμένου
προσωπικού στο ΕΣΥ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-07-2023

Ν
έα ομοβροντία στη Βουλή κατά 
της κυβέρνησης, με αφορμή 
αυτή τη φορά την ψήφιση του 
νομοσχεδίου του υπουργείου Υγείας 

και την κύρωση της Πράξης Νομοθε
τικού Περιεχομένου. “Υποβιβάζετε τον 
διασώστη, σε ρόλο οδηγού. Δεν έχε
τε τη πολιτική βούληση να καλύψετε 
τις κενές οργανικές θέσεις με μόνι
μο προσωπικό, για αυτό και επιλέγε
τε τη λύση των συνεχών παρατάσεων 
των συμβάσεων”. Αυτό τόνισε μεταξύ 
άλλων ο ειδικός αγορητής του ΠΑΣΟΚ 
Γιάννης Τσίμαρης, ο οποίος τόνισε 
με έμφαση ότι «είναι άμεση ανάγκη 
να γίνουν μόνιμες προσλήψεις εξει- 
δικευμένου προσωπικού και όχι να 
αντιμετωπίζονται πρόχειρα και απο
σπασματικά οι μεγάλες ελλείψεις στο 
δημόσιο σύστημα υγείας». Ειδικότερα, 
το νομοσχέδιο του υπουργείου Υγείας 
προβλέπει συγκεκριμένα την κύρωση 
της Πράξης Νομοθετικού Περιεχομέ
νου για την ενίσχυση, μέχρι 31 Αυγού- 
στου, του ΕΚΑΒ, με μεικτά πληρώμα
τα και τη συνδρομή του Πυροσβεστι
κού Σώματος, των Ενόπλων Δυνάμε
ων και τους ΟΤΑ, την παράταση μέχρι 
31 Σεπτεμβρίου 2023, των διοικήσε
ων των νοσοκομείων και διατάξεις για 
τις εκλογές στην Τοπική Αυτοδιοίκη
ση Α' και Β' βαθμού.

«Είναι πολιτική επιλογή της κυβέρ
νησης να μην στηρίξει με προσλήψεις 
μόνιμου και εξειδικευμένου προσω
πικού τις έντονες ελλείψεις του ΕΚΑΒ 
και να προχωρήσει στη στελέχωση του 
από άλλες υποστελεχωμένες υπηρε
σίες από το Πυροσβεστικό Σώμα και 
τους ΟΤΑ», ανέφερε ο ειδικός αγορη
τής του ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΑΛ, Γιάννης Τσί
μαρης και πρόσθεσε: «Αυτές οι πρό
χειρες παρεμβάσεις δεν θα λύσουν τα 
προβλήματα και δεν θα καλύψουν τα 
υπαρκτά, προβλήματα». Η εισηγήτρια 
της ΝΔ Κατερίνα Παπακώστα, χαρα
κτήρισε το νομοσχέδιο «πράξη ευθύ
νης της κυβέρνησης για την κάλυψη 
κατεπειγουσών αναγκών, κυρίως στα 
νησιά», διευκρινίζοντας ότι στόχος της 
ΠΝΠ δεν είναι να δώσει οριστική λύση 
στο πρόβλημα της υποστελέχωσης του 
ΕΚΑΒ, αλλά να σώσει ανθρώπινες ζωές

Μ
Είναι άμεση ανάγκη να 
γίνουν μόνιμες προσλήψεις 
εξειδικευμένου 
προσωπικού και όχι να 
αντιμετωπίζονται πρόχειρα 
και αποσπασματικά οι 
μεγάλες ελλείψεις στο 
ΕΣΥ, τονίζει το ΠΑΣΟΚ

στις αυξημένες ανάγκες που προκύ
πτουν το καλοκαίρι. Κατά του νομο
σχεδίου τάχθηκε ο γενικός εισηγητής 
του ΣΥΡΙΖΑ, Ανδρέας Παναγιωτόπου- 
λος, χαρακτηρίζοντας επικίνδυνη την 
ΠΝΠ για το ΕΚΑΒ και τονίζοντας ότι 
«είναι άμεση ανάγκη να γίνουν μόνιμες

προσλήψεις εξειδικευμένου προσωπι
κού και όχι να αντιμετωπίζονται πρό
χειρα και αποσπασματικά οι μεγάλες 
ελλείψεις στο δημόσιο σύστημα υγεί
ας, τη στιγμή μάλιστα που στην πρω
τοβάθμια υγεία αναμένεται μέσα στα 
επόμενα δύο χρόνια να συνταξιοδοτεί 
το 70% των γιατρών». Ο ειδικός αγο
ρητής του ΚΚΕ, Γιώργος Λαμπρούλης, 
χαρακτήρισε εντελούς «αντιεπιστημονι
κή και άκρως επικίνδυνη τη ρύθμιση 
για το ΕΚΑΒ» με την οποία, όπως είπε, 
«καλούνται άσχετα άτομα να αντιμετω
πίσουν την διακομιδή ασθενών στα 
νοσοκομεία σε εξαιρετικά επείγουσες 
και απρόβλεπτες καταστάσεις». Ο ειδι
κός αγορητής του κόμματος «Σπαρτιά
τες», Κωνσταντίνος Φλώρος, δήλωσε 
ότι το κόμμα του «είναι κατηγορηματικά 
αντίθετο στα μπαλώματα και στις πρό
χειρες λύσεις που φέρνει η κυβέρνηση, 
αρνούμενη να αντιμετωπίσει σοβαρά 
και οριστικά τις μεγάλες ελλείψεις που 
υπάρχουν στο ΕΣΥ». Η ειδική αγο-

ρήτρια της Ελληνικής Λύσης, Μαρία 
Αθανασίου, καταλόγισε στην κυβέρ
νηση «σκόπιμες ασάφειες και λογική 
νομοθέτησης με ΠΝΠ και ημίμετρα, 
σαν να διανύουμε περίοδο εμπόλε
μης κατάστασης, αναβάλλοντας στην 
ουσία τη δρομολόγηση μόνιμων λύσε
ων». Η ειδική αγορήτρια της ΝΙΚΗΣ, 
Ασπασία Κουρουπάκη, επεσήμανε 
μεταξύ άλλων ότι οι αντιρρήσεις του 
κόμματος της στο νομοσχέδιο, «ενι- 
σχύθηκαν μετά τις τοποθετήσεις των 
αρμόδιων φορέων στην Επιτροπή, οι 
οποίοι το χαρακτήρισαν επικίνδυνο 
και δήλωσαν αντίθετοι στη μη στελέ
χωση του ΕΚΑΒ με μόνιμο εξειδικευ- 
μένο προσωπικό». Ο ειδικός αγορη
τής της «Πλεύσης Ελευθερίας, Μιχαήλ 
Χουρδάκης, μίλησε για «εμβαλωματι- 
κές λύσεις» που δεν στοχεύουν στην 
ουσιαστική μόνιμη κάλυψη των ανα
γκών, αλλά παραπέμπουν σε παράτα
ση εργασίας και πρόσληψη ατόμων 
χωρίς ειδικά προσόντα.

«Οφείλει όλη η Ελλάδα και πρώτη 
η πολιτική ζωή του τόπου να αρθρώ
σουμε μια φωνή επιτέλους πειστική, 
αξιόπιστη, που να ανταποκρίνεται στις 
συλλογικές ανάγκες για έναν ειλικρινή 
διάλογο για την πολιτική προστασία, 
την κλιματική κρίση και την κρίση στα 
δάση». Αυτό τόνισε μεταξύ άλλων μιλώ
ντας σε τηλεοπτικό σταθμό ο βουλευτής 
του ΠΑΣΟΚ Δ. Μάντζος. Παράλληλα 
υπογράμμισε πως «είναι ένα πράγμα 
η πυρόσβεση και άλλο η προληπτική 
προσέγγιση στα δάση, κάτι που πρέ
πει να το κάνουμε καθ’ όλη τη διάρ
κεια του χρόνου. Όλα περιστρέφονται 
γύρω από μία λέξη που είναι ιερή: Πρό
ληψη. Και δίπλα στην πρόληψη είναι 
η άμεση αντιμετώπιση των φαινομέ
νων, τις πρώτες ώρες των συμβάντων. 
Πρόληψη σημαίνει να έχουμε τ'α μέσα 
που πρέπει, στους χρόνους που πρέ
πει, με τη χρηματοδότηση που πρέπει 
και στη διάθεση όλων των αρχών που 
οφείλουν να συνδράμουν».
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1  «Πάμε κι όπου βγει» σ£ ρόλο «διασώστη»
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

697.14 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΓΙΑ TO ΕΚΑΒ

«Πάμε κι όπου βγει» 
με πυροσβέστες και ένστολους 

σ£ ρόλο «διασώστη»
ΣΕΛ. 4
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1  «Πάμε κι όπου βγει» σ£ ρόλο «διασώστη»
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-07-2023

ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΥΓΕΙΑΣ

«Πάμε κι όπου βγει» με το ΕΚΑΒ 
για να «μπαλώσουν» τις ελλείψεις

Τ
ην ανάκληση εδώ και τώρα της Πράξης Νομοθετικού 
Περιεχομένου (ΠΝΠ) της κυβέρνησης, η οποία προβλέ
πει ότι αυτήν την περίοδο όπου καίγεται η χώρα απ’ ά
κρη σ’ άκρη, οδηγοί των πυροσβεστικών οχημάτων με- 
τατρέπονται σε διασώστες στα ασθενοφόρα του ΕΚΑΒ, α
παίτησε το ΚΚΕ, χτες, κατά την συζήτηση της ΠΝΠ στην 

Ολομέλεια της Βουλής.
Η ΠΝΠ περιέχεται σε νομοσχέδιο του υπουργείου Υγεί

ας που αναμενόταν να ψηφιστεί αργά χτες το βράδυ στην 
Ολομέλεια της Βουλής. Αποτυπώνει πλήρως το διαρκές έ
γκλημα της υποχρηματοδότησης, υποστελέχωσης και ο
λοένα μεγαλύτερης εμπορευματοποίησης σε βάρος της Υ
γείας του λαού για να εξασφαλίζεται διαρκώς μεγαλύτερος 
χώρος προκειμένου να αλωνίζουν οι επιχειρηματικοί όμιλοι, 
οι ιδιώτες της Υγείας, εξασφαλίζοντας απίστευτα κέρδη.

Εκτός από τους οδηγούς των πυροσβεστικών οχημάτων, 
προβλέπεται ότι οδηγοί στα ασθενοφόρα του ΕΚΑΒ θα μπο
ρούν να γίνουν στρατιωτικοί και οδηγοί απορριμματοφόρων 
των ΟΤΑ! Ολοι χωρίς καμία εκπαίδευση παρά μόνο κάποια 
ενημερωτικά σεμινάρια, με ό,τι μπορεί να σημαίνει αυτό για 
την ανθρώπινη ζωή.

Στο ίδιο νομοσχέδιο περιέχεται και δεύτερη ΠΝΠ που 
είχε εκδοθεί στις 12 Ιούνη, η οποία είχε τίτλο «Ρυθμίσεις 
για την αντιμετώπιση κατεπειγουσών αναγκών προστασίας 
της δημόσιας υγείας», που στο ίδιο αντιλαϊκό μοτίβο προ
βλέπει ότι παρατείνεται η θητεία των γιατρών που είναι ά
νω των 67 ετών!

Επιπλέον, στο άρθρο 5 προβλέπεται για τις δημόσιες μο
νάδες Υγείας εργασία και με δελτίο παροχής υπηρεσιών 
(μπλοκάκι) κ.ά.

Ο υπουργός Υγείας, Μ. Χρυσοχόίδης, ανέφερε ότι με την 
ΠΝΠ έρχεται να λύσει «μία έκτακτη ανάγκη» σε περιοχές 
όπως είναι τα νησιά, επιβεβαιώνοντας ότι στην ουσία αυ
τό που κάνει η κυβέρνηση είναι να παρέχει μια διευκόλυν
ση στους επιχειρηματίες του Τουρισμού. Αλλωστε, από ε
κεί και πέρα, δηλαδή για το τι θα γίνει όταν «λήξει» το μέ
τρο, δεν ανέφερε τίποτα συγκεκριμένο, παρά αναφέρθη
κε στις 10.000 προσλήψεις στο ΕΣΥ που διαρκώς αναμασά 
η ΝΔ. Επιπλέον, με θράσος και ενώ είχαμε δεκάδες χιλιά
δες νεκρούς από την πανδημία, θεώρησε επιτυχημένα τα 
μέτρα που πήρε η κυβέρνηση στη διάρκεια της πανδημίας 
και «κράτησε την πατρίδα όρθια».

«Λαγοί» και σκοταδισμός
Ο ΣΥΡΙΖΑ καταψήφισε, χωρίς βέβαια να αμφισβητεί την 

επιχειρηματική δράση στον χώρο της Υγείας. Και δεν είναι 
μόνο αυτό, αλλά ο εισηγητής του, Ανδρ. Παναγιωτόπου- 
λος, κατηγόρησε την κυβέρνηση ότι δεν προχωρά σε ανα
γκαίες μεταρρυθμίσεις όπως ότι «η Πρωτοβάθμια (Φροντί
δα Υγείας) θα πάει στους αιρετούς βαθμούς της Αυτοδιοί

κησης, θα περάσει στις Περιφέρειες, είναι μεταρρύθμιση, 
την κουβεντιάζουμε, τη συνδιαμορφώνουμε, συμφωνούμε, 
αλλά δεν προτείνετε τίποτα για όλα αυτά», ανοίγοντας ευθέ
ως την κουβέντα να αναλάβουν δήμοι και Περιφέρειες την 
ΠΦΥ όταν δεν έχουν «μαντήλι να κλάψουν» από την υπο- 
χρηματοδότηση, που σημαίνει κλείσιμο ακόμα και των λιγο
στών Κέντρων Υγείας, ιδιωτικοποίηση και ακόμα μεγαλύτερο 
χαράτσωμα για τους δημότες, δηλαδή τους εργαζόμενους.

Ο ειδικός αγορητής του ΠΑΣΟΚ, I. Τσίμαρης, έκανε λόγο 
για «σύγχρονα και λειτουργικά δημόσια νοσοκομεία με α
ξιοκρατικά επιλεγμένες διοικήσεις», δηλαδή μάνατζερ, και 
«διαρκή αξιολόγηση»... Η Ζωή Κωνσταντοπούλου τάχθηκε 
κατά του νομοσχεδίου και των ΠΝΠ, ωστόσο επικέντρωσε 
κυρίως την ομιλία της στον τρόπο νομοθέτησης της κυβέρ
νησης της ΝΔ και σε διαδικαστικά θέματα και για το αν η 
Βουλή θα «επιτελέσει το ρόλο της να λειτουργήσει για τους 
πολίτες», λες και δεν υπάρχουν οι αντιλαϊκοί συσχετισμοί 
και η βάρβαρη πολιτική που υποστηρίζουν.

Το φασιστικό μόρφωμα «Σπαρτιάτες» και τα άλλα ακροδε
ξιά κόμματα βρήκαν βήμα για να εκφράσουν τις σκοταδιστι- 
κές, αποπροσανατολιστικές τους απόψεις για τα εμβόλια, 
ενώ ουδείς αμφισβήτησε και από αυτούς την ιδιωτική Υγεία.

Πολιτική που κοστίζει 
σε ανθρώπινες ζωές

Το ΚΚΕ καταψήφισε και κατήγγειλε το νομοσχέδιο ενώ 
ανέδειξε τα όσα προωθούνται. Ο ειδικός αγορητής του

Κόμματος, Γιώργος Λαμπρούλης, σημεί
ωσε ότι με αυτές τις ΠΝΠ η κυβέρνηση 
«επιβεβαιώνει την εγκληματική της επι
λογή να διατηρήσει τα σοβαρά κενά που 
υπάρχουν διαχρονικά στο ΕΚΑΒ και στοι
χίζουν ανθρώπινες ζωές. Αρνείται τις μό
νιμες προσλήψεις διασωστών και προωθεί 
τα γνωστά "μπαλώματα" που πάνε μαζί 
με την ένταση, ενίσχυση της επιχειρημα
τικής δράσης και στον τομέα των διακο
μιδών», αφήνει ακόμα στον δρόμο σμπα
ραλιασμένα οχήματα του ΕΚΑΒ. Συγχρό
νως, επιβεβαιώνεται πως χειροτερεύει 
ακόμα περισσότερο το «πάμε και όπου 
βγει», με εργαζόμενους διαφόρων ειδι
κοτήτων «να αναλαμβάνουν ό,τι καθήκο
ντα προκύπτουν, με τους γνωστούς φυ
σικά κινδύνους που απορρέουν, ελλοχεύ
ουν για τη ζωή των ασθενών με τα μει
κτά πληρώματα των ασθενοφόρων, όταν 
οι οδηγοί δεν έχουν την ανάλογη εμπει
ρία και εξειδίκευση για να διαχειριστούν 

ένα σοβαρό περιστατικό».
Σημείωσε ότι ταυτόχρονα «αποδυναμώνεται ακόμα πε

ρισσότερο η Πυροσβεστική, ειδικά σε μια περίοδο που η 
χώρα φλέγεται από τη μία άκρη μέχρι την άλλη».

Επισήμανε ότι το νομοσχέδιο σηματοδοτεί την κλιμά
κωση της επίθεσης της κυβέρνησης «και στην Υγεία του 
λαού», τονίζοντας πως «απέναντι σε αυτό το έγκλημα δι
άρκειας, αντίπαλο δέος μπορούν να είναι μόνο οι ίδιοι οι 
υγειονομικοί μαζί με τους εργαζόμενους, όλο τον λαό, 
που με τον αγώνα τους, τις διεκδικήσεις, την αμφισβή
τηση αυτής της πολιτικής μπορούν να κατακτήσουν αυτό 
που πραγματικά τους αξίζει και δικαιούνται να απολαμ
βάνουν τον 21ο αιώνα».

Η βουλευτής του ΚΚΕ Βιβή Δάγκα χαρακτήρισε «επι
κίνδυνη και αντιεπιστημονική» την ΠΝΠ, ενώ απαντώ
ντας στους βουλευτές της ΝΔ που έκαναν λόγο «για με
γάλη τομή στο ΕΣΥ», είπε ότι αυτές τις μέρες, «εν μέ
σω καύσωνα, στο Ψυχιατρικό Νοσοκομείο Αττικής, ψυχι
ατρικά τμήματα εισαγωγών, διοικητικές υπηρεσίες και ε
ξωτερικές δομές δεν έχουν κλιματισμό. Μεγάλη τομή το 
2023 να δροσίζονται με ανεμιστήρες», σημείωσε, καλώ- 
ντας το υπουργείο Υγείας να πάρει άμεσα μέτρα, καθώς 
έχει μεγάλη ευθύνη μαζί με τη διοίκηση του νοσοκομεί
ου και την Υγειονομική Περιφέρεια.

Σχετικά με το σύνολο του νομοσχεδίου, η Β. Δάγκα ξε
καθάρισε ότι η κριτική του ΚΚΕ δεν αθροίζεται με αυτή 
των άλλων κομμάτων, καθώς το Κόμμα απορρίπτει και συ
γκρούεται με την πολιτική που λογαριάζει τη ζωή και την 
προστασία της υγείας με το κριτήριο κόστους - οφέλους.
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1  ΕΚΑΒ Διογκώνονται τα προβλήματα, περισσότερος
«χώρος» στην επιχειρηματική δράση

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

550.7 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΚΑΒ

Διογκώνονται τα προβλήματα, περισσότερος 
«χώρος» στην επιχειρηματική δράση
Η κυβέρνηση εφαρμόζει την αντιεπιστημονική ΠΝΠ και τους νόμους 
παράδοσης σε ιδιώτες, με μεγάλους κινδύνους για τον λαό

Μ
ε την κυβέρνηση να ψηφίζει και 
να εφαρμόζει την αντιεπιστημο
νική απόφαση για το περαιτέρω 
σμπαράλιασμα του ΕΚΑΒ, «επι
στρατεύοντας» πυροσβέστες, στρατι
ωτικούς και εργαζόμενους των ΟΤΑ, 

με ολιγοήμερη εκπαίδευση για να παί
ζουν ρόλο «διασώστη», οι ελλείψεις 
στην άμεση βοήθεια γιγαντώνονται.

Τέτοιες μεγάλες ελλείψεις προσω
πικού στο παράρτημα της 11ης Περι
φέρειας του ΕΚΑΒ με έδρα την Κο
ζάνη αναδεικνύουν οι βουλευτές του 
ΚΚΕ Γιάννης Δελής και Λεωνίδας 
Στολτίδης, με Ερώτηση που κατέθε
σαν προς τον υπουργό Υγείας.

Το συγκεκριμένο παράρτημα έχει 
την αποκλειστική αρμοδιότητα της 
διαχείρισης της προνοσοκομειακής 
φροντίδας. Η αντιμετώπιση των πε
ριστατικών έχει αυξητική πορεία τη 
δεκαετία που πέρασε, σύμφωνα με 
στοιχεία του σωματείου, με προσω
πικό σε 24ωρη επιφυλακή (κατά την 
περίοδο της Covid-19) χωρίς άδειες, 
εξουθενωμένο. Παράλληλα, αδήριτη 
ανάγκη είναι η κάλυψη του παραρ
τήματος της 11ης Περιφέρειας από 
γιατρούς με ειδίκευση στην επείγου
σα ιατρική για να καλύπτεται η περι
οχή όλο το 24ωρο. Απαιτείται επίσης 
εκσυγχρονισμός του τηλεφωνικού α- 
συρματικού κέντρου που να καλύπτει 
γεωγραφικά όλη την περιοχή. Επιπλέ
ον, υπάρχει δυσκολία ανταπόκρισης ι
δίως σε πολλαπλά περιστατικά λόγω 
και του ορεινού ανάγλυφου της Περι
φέρειας Δυτικής Μακεδονίας.

Οι βουλευτές του ΚΚΕ τονίζουν 
στην Ερώτηση ότι τα παραπάνω εί
ναι αποτέλεσμα της πολιτικής υπο- 
χρηματοδότησης και εμπορευματο- 
ποίησης του δημόσιου συστήματος 
Υγείας, που υλοποιούν διαχρονικά ό
λες οι κυβερνήσεις και η σημερινή με 
αρνητικές συνέπειες για ασθενείς και 
εργαζόμενους.

Οι βουλευτές του ΚΚΕ απαιτούν 
να υπάρξει επαρκής χρηματοδότηση 
από τον κρατικό προϋπολογισμό για 
την πλήρη λειτουργία της 11ης Περι

φέρειας του ΕΚΑΒ, 24 ώρες τη μέρα 
και 365 μέρες τον χρόνο, να γίνουν 
όλες οι αναγκαίες προσλήψεις μόνι
μου προσωπικού σε γιατρούς και δι- 
ασώστες, ώστε να καλυφθούν όλες 
οι βάρδιες σε όλους τους Τομείς των 
Κέντρων Υγείας και των νοσοκομείων 
της Δυτικής Μακεδονίας και να μονι
μοποιηθούν όλοι οι συμβασιούχοι. Ε
πίσης, ζητούν την κάλυψη όλων των 
θέσεων με το αναγκαίο μόνιμο προ
σωπικό όλων των ειδικοτήτων και να 
λυθούν εκκρεμότητες στέγασης στους 
Τομείς Φλώρινας, Γρεβενών, Καστο
ριάς και Πτολεμαΐδας αλλά και να δη- 
μιουργηθούν επιπλέον Τομείς στο Α
μύνταιο, στα Σέρβια, στο Βόιο (λει
τουργεί πιλοτικά), στη Δεσκάτη με τα 
απαραίτητα εφόδια και μόνιμο προ
σωπικό, σύμφωνα και με την εμπε
ριστατωμένη πρόταση του Σωματεί
ου Εργαζομένων στο ΕΚΑΒ Δυτικής 
Μακεδονίας.

Η παράδοση 
σε ιδιώτες εντείνεται

Στο μεταξύ, ένα ακόμη βήμα στην ι
διωτικοποίηση τομέων της Υγείας του 
λαού γίνεται με την παράδοση των λε
γάμενων «δευτερογενών» διακομι

δών από τα νοσοκομεία σε ιδιωτικές 
εταιρείες ασθενοφόρων, κατ’ εφαρ
μογή των σχετικών νόμων της ΝΔ και 
του ΣΥΡΙΖΑ.

Η σκυτάλη για μια τέτοια αντιδρα
στική απόφαση περνάει στη διοίκηση 
του Νοσοκομείου Διδυμοτείχου, η ο
ποία προχωράει σε τέτοιες αναθέσεις.

Υπενθυμίζεται ότι πρόκειται για τις 
διακομιδές που πραγματοποιούνται α
πό τα νοσοκομεία προς τα σπίτια (πε
ριπτώσεις εξιτηρίων), που καλούνται 
να τις αναλάβουν ιδιωτικές εταιρείες 
ασθενοφόρων ή άλλες.

Την ώρα που κατά τις δικαιολογί
ες των αρμόδιων υπουργείων δεν ε
παρκούν τα χρήματα για την ενίσχυ
ση του ΕΚΑΒ σε μέσα και προσωπι
κό, με τις πλάτες φυσικά και των το
πικών διοικήσεων, οι ιδιωτικές εται
ρείες θα λάβουν «ζεστό» χρήμα για 
να εκτελούν αυτές τις διακομιδές και 
μάλιστα για συγκεκριμένες μέρες, ώ
ρες και περιστατικά.

Παράλληλα, στην περιοχή, με βά
ση την απαράδεκτη και εγκληματική 
ΠΝΠ της κυβέρνησης ΝΔ που μετα
τρέπει οδηγούς απορριμματοφόρων, 
πυροσβέστες και στρατιωτικούς σε 
διασώστες επειγόντων περιστατικών 
ύστερα από ολιγοήμερη εκπαίδευση, 
καθήκοντα στο ΕΚΑΒ θα αναλάβουν

στρατιωτικοί.
«Πρόκειται για μία επικίνδυνη εξέ

λιξη που οδηγεί με μαθηματική ακρί
βεια σε νέες κοιλάδες των Τεμπών», 
σημειώνει σε δήλωσή του ο Κωνστα
ντίνος Ζαλουφλής, δημοτικός σύμ
βουλος και εκ νέου υποψήφιος δή
μαρχος Ορεστιάδας με τη «Λαϊκή Συ
σπείρωση», και προσθέτει:

«Τα τραγικά κενά δεν μπαλώνονται 
με οδηγούς απορριμματοφόρων και 
πυροσβέστες από τις δραματικά υ
ποστελεχωμένες υπηρεσίες των Ο
ΤΑ και από τις αποδεκατισμένες Πυ
ροσβεστικές Υπηρεσίες εν μέσω μά
λιστα αντιπυρικής περιόδου, με στρα
τιώτες και εργαζόμενους που δεν έ
χουν καμιά απολύτως επαγγελματι
κή και επιστημονική σχέση με την ε
πείγουσα προνοσοκομειακή φροντί
δα και με την παροχή των απαραίτη
των υπηρεσιών περίθαλψης που έ
χουν ανάγκη οι ασθενείς και ο λαός.

(...) Με την υγεία και τη ζωή του λα
ού δεν επιτρέπεται να παίζει κανένας 
και δεν συμβιβαζόμαστε με τα μέτρα 
τους και την κοροϊδία τους. Ως "Λαϊκή 
Συσπείρωση" θα δώσουμε όλες μας τις 
δυνάμεις, μαζί με τους συλλόγους, τα 
σωματεία και τους φορείς της περιο
χής, ώστε να έχουμε την Υγεία που α
ξίζουμε πραγματικά και δικαιούμαστε 
να απολαμβάνουμε τον 21ο αιώνα, ώ
στε να γίνουν πράξη τα εξής:
• Να στελεχωθούν τώρα πλήρως τα 
ΚΥ Ορεστιάδας και Δικαίων, το Νοσο
κομείο Διδυμοτείχου και τα Περιφε
ρειακά Ιατρεία με μόνιμο και εξειδι- 
κευμένο προσωπικό και μέσα!
• Να ενισχυθεί το ΕΚΑΒ με το ανα
γκαίο μόνιμο εκπαιδευμένο προσωπι
κό όλων των κλάδων (γιατροί, διασώ- 
στες, οδηγοί, τεχνικοί κ.λπ.) και τα ε
ναέρια και επίγεια μέσα, για την κά
λυψη των σύγχρονων κοινωνικών ανα
γκών σε υπηρεσίες επείγουσας προ- 
νοσοκομειακής φροντίδας και ασφα
λούς διακομιδής.
• Αποκλειστικά σύγχρονη, αναβαθ
μισμένη, δημόσια και δωρεάν Υγεία 
για όλους!».
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1  ΒΕΝΙΖΕΛΕΙΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ «Εντέλλεσθε»
μετακίνησης ακόμα και στους διευθυντές της
Παθολογικής!

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

235.92 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΒΕΝΙΖΕΛΕΙΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

«Εντέλλεσθε» μετακίνησης ακόμα και στους διευθυντές της Παθολογικής!

Γ
ια ακόμα μια φορά η κυβέρνηση και η διοίκηση 
της 7ης ΥΠΕ επιχειρούν με μπαλώματα να καλύ- 
ψουν τις εφημερίες του Νοσοκομείου Ρεθύμνου, 
με επίταξη και μετακίνηση γιατρών από νοσοκομεία 

του Ηρακλείου. Συγκεκριμένα, με απόφαση της 7ης 
ΥΠΕ και της διοίκησης του Βενιζέλειου επιτάσσο
νται οι διευθυντές της Α’ και Β’ Παθολογικής κλι
νικής του νοσοκομείου και ένας ακόμα συνάδελφός 
τους να καλύψουν τις εφημερίες της Παρασκευ
ής, της Κυριακής και της Δευτέρας στο Νοσοκο
μείο Ρεθύμνου (καθώς και 6 παθολόγοι για κάλυψη 
αντίστοιχων εφημεριών τον Αύγουστο).

Ηδη οι κλινικές του Βενιζέλειου 
λειτουργούν σε οριακή 
κατάσταση!

Στην παρούσα φάση στις δύο Παθολογικές κλινικές 
του Βενιζέλειου Νοσοκομείου υπηρετούν συνολικά 9 
γιατροί, συμπεριλαμβανομένων των διευθυντών τους. 
Πέντε γιατροί υπηρετούν στην Α’, τέσσερις στη Β’ κα

θώς μία γιατρός βρίσκεται σε αναρρωτική άδεια λόγω 
σοβαρού προβλήματος στην εγκυμοσύνη. Είναι μάλι
στα τόσες οι ελλείψεις που για να καλύψουν τις ανά
γκες στις κλινικές τους, αναγκάζονται να ζητήσουν ε
νίσχυση από δύο γιατρούς άλλων κλινικών με αποτέ
λεσμα και αυτές να έχουν τη δική τους επιβάρυνση. 
Και πάλι οι γιατροί των Παθολογικών κλινικών του Βε- 
νιζέλειου κάνουν από 7 έως 9 εφημερίες για να καλύ
ψουν το δικό τους εφημεριακό πρόγραμμα.

Με μετακινήσεις γιατρών 
δεν λύνεται η υποστελέχωση

Ο Δημήτρης Βρύσαλης, μέλος του ΓΣ της ΠΟ- 
ΕΔΗΝ και πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων 
στο ΠαΓΝΗ, σε δήλωσή του αναφέρει, με αφορμή 
και τα νέα «εντέλλεσθε»: «Με απόφαση της διοίκη
σης της 7ης ΥΠΕ και της διοίκησης του νοσοκομείου 
τόσο του ΠαΓΝΗ όσο και του Βενιζέλειου Νοσοκο
μείου, εδώ και μήνες μετακινούνται παθολόγοι για
τροί από τον νομό Ηρακλείου στον νομό Ρεθύμνης. 
Πολλές φορές έχει καταγγελθεί αυτή η πολιτική των

επικίνδυνων μπαλωμάτων, όπως έχει συμβεί και στη 
ΠΔΨΧ του ΠαΓΝΗ, μετακίνησης τεχνολόγων ακτι
νολογιών από το ΠΕΔΥ στο ΠαΓΝΗ. Μετακινήσεις 
που αποδυναμώνουν τους φορείς από τους οποίους 
μετακινούνται. Η απαράδεκτη αυτή επιλογή οδηγεί 
με μαθηματική ακρίβεια σε σοβαρή δυσλειτουργία 
των κλινικών, τμημάτων και άλλων δραστηριοτήτων.

Το πρόβλημα της σοβαρής υποστελέχωσης του Νο
σοκομείου Ρεθύμνου είναι γνωστό εδώ και πάρα πο
λύ καιρό και έχει αναδειχθεί πολλές φορές τόσο από 
την Ενωση Ιατρών Ρεθύμνου όσο και από την ΟΕΝΓΕ, 
δεν προέκυψε τώρα. Κυβέρνηση, υπουργείο Υγείας, 
7η ΥΠΕ, διοικήσεις γνώριζαν και έχουν την αποκλειστι
κή ευθύνη για την κατάσταση που έχει διαμορφωθεί».

Τέλος, καλεί την κυβέρνηση και την ΥΠΕ αντί να 
ψάχνουν γιατρούς από άλλα νοσοκομεία που δου
λεύουν στο «κόκκινο» με υπερεφημέρευση και ε
ντατικοποίηση, να πράξουν το αυτονόητο: Να προ
κηρύξουν άμεσα και με κατεπείγουσες διαδικασίες 
το σύνολο των κενών οργανικών θέσεων του νοσο
κομείου. Να δώσουν εργασιακά και οικονομικά κί
νητρα στο σύνολο του υγειονομικού προσωπικού. 
Να ανακαλέσουν άμεσα την εντολή μετακίνησης.
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1  Επιστολή- “κόλαφος” για τα “εντέλλεσθαι” γιατρών
από το Βενιζέλειο για εφημερίες στο Ρέθυμνο

Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

599.78 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επιστολή- “κόλαφος” για τα“εντέλλεσθαι” 
γιατρών από το Βενιζέλειο για 

εφπμερίες στο Ρέθυμνο
Στα "κάγκελα" βρίσκονται στο Βενιζέ- 

λειο με τα φύλλα πορείας που βγάζουν 
σε γιατρούς για να καλύψουν εφημε
ρίες στο Νοσοκομείο Ρεθύμνου. Επι
στολή που κατά πληροφορίες υπογρά
φουν ο X. Λυδάκης, διευθυντής Ιατρι
κής Υπηρεσίας, ο Ν. Παπανικολάου, δι
ευθυντής Παθολογικού Τομέα, η Ελπί
δα Γιαννικάκη, διευθύντρια Εργαστη
ριακού Τομέα, ο Ευθ. Καρακώστας, δ/ 
ντής Χειρουργικού Τομέα και ο Γρ. Πα- 
σπάτης, συντ. Διαχείρισης COVID, κα
θώς και ηΣ. Στεφαρνάκη, αν. πρόεδρος 
Επιστημονικού Συμβουλίου, βάζουν 
"φωτιά" στο σκηνικό, καθώς αποστέλ- 
λεται στον υπουργό Υγείας και φυσικά 
βάζουν στο στόχαστρο την απόφαση 
της αν. διοικήτριας για "εντέλλεσθαι", 
ώστε να καλυφθούν οι εφημερίες στο 
Ρέθυμνο.
Στηνεπιστολήπουφέρνεισήμεραστη 

δημοσιότητα ολόκληρη η "Ν.Κ."αναφέ- 
ρεται ότι με τα "εντέλλεσθαι" δημιουρ- 
γείται δυσλειτουργία στις ήδη υποστε
λεχωμένες κλινικέςτου Βενιζελείου και 
καθιστούν υπεύθυνουςτην 7η Υ.ΠΕ. και 
τη διοίκηση του Βενιζελείου, αν παρου
σιαστεί κάποιο π ρόβλημα ή επ ικινδυ νό- 
τητα στην παροχή ιατρικής φροντίδας 
που θα σχετίζεται με την απόφαση αυ
τή. Η επιστολή που αποστέλλεται στον 
υπουργό Υγείας φέρεται να βρίσκεται 
ήδη στα χέρια και της Εισαγγελίας. Μά
λιστα, αυτούσιο το κείμενο της επιστο
λής αναφέρει: «Με έκπληξη, οι υπογρά- 
φοντες θεσμικοί-επιστημονικοί εκπρό
σωποι του Γ.Ν. Βενιζέλειο-Πανάνειο 
διαβάσαμε τη χθεσινή (26/07/2023) 
απόφαση της αναπληρώτριας διοική- 
τριας, με την οποία επιβάλλεται "εντέλ
λεσθαι" στον διευθυντή Ιατρικής Υπη
ρεσίας και διευθυντή Β' Παθολογικής 
κ. Λυδάκη Χαράλαμπο, τον δ/ντή Πα
θολογικού Τομέα, υπεύθυνο Κλινικής 
COVID κατά τη διάρκεια της πανδημίας 
και δ/ντή Α Παθολογικής κ. Παπανικο- 
λάου Νικόλαο και στον διευθυντή πα
θολόγο (ευρισκόμενο ένα έτος προς τη 
συνταξιοδότηση) κ. Ζομπανάκη Από
στολο να καλύψουν τρεις εφημερίες 
στην Παθολογική Κλινική του Γ.Ν. Ρεθύ
μνου στις 28,30 και 31 Ιουλίου, καθώς 
καισε άλλους 6 παθολόγουςτων Παθο

λογικών Κλινικών να καλύψουν 6 εφη- 
μερίεςτον μήνα Αύγουστο.
Επισημαίνουμεταεξής:
• 1) Η ανεπαρκής στελέχωση του Γ.Ν. 

Ρεθύμνου από παθολόγους (και άλλες 
ειδικότητες) είναι γνωστή στο υπουρ
γείο και στο ευρύ κοινό από 6ετίας του
λάχιστον. Παρ' όλα αυτά, έχουν προκρι- 
θείαπότουςδιοικούντεςτης Υγείας στο 
νησί μας μέχρι τώρα ατελέσφορες ε
πιλογές στη διαχείριση του προβλήμα
τος, με αποτέλεσμα το πρόβλημα δια
χρονικά να επιδεινώνεται με τις αλλε
πάλληλες παραιτήσεις γιατρών παθο
λόγων, χωρίς να ενδιαφέρονται νέοι 
γιατροί να ανταποκριθούν στις (μη α
νταποδοτικές από πλευράς κινήτρων) 
προκηρύξεις - όπως αποδεικνύεται εκ 
του αποτελέσματος. Είναιεμφανήςη μη 
αποτελεσματική διαχείριση του στελε- 
χιακού προβλήματος, το οποίο επανα
κάμπτει συνεχώς χρόνο με τον χρόνο, 
απειλώντας και τη στελεχιακή ισορρο
πία των λοιπών νοσοκομείων της Κρή
της (Βενιζέλειο, ΠΑΓΝΗ καιΧανίων), τα 
οποία καλούνται να συνδράμουν συνε
χώς με το δικό τους προσωπικό, το ο
ποίο είναι δεδομένο ότι είναι ανεπαρ
κές και για τις δικές τους ανάγκες.
Σημειωτέον ότι κάθε φορά τα υπό

λοιπα νοσοκομεία της Κρήτης συνδρά
μουν επιδεικνύοντας τη σχετική αλλη
λεγγύη στο προσωπικό, αλλά και σε
βασμό στους Ρεθυμνιώτες ασθενείς. 
Συμπερασματικά, το "οξύ" και "επεί
γον πρόβλημα" στελέχωσης του Νο
σοκομείου Ρεθύμνου είναι ένα χρονί- 
ζον πρόβλημα, το οποίο είναι απολύ
τως γνωστό και προβλέψιμο στις δια
στάσεις του από την Πολιτεία, η οποία 
όμως επιλέγει κάθε φορά με διαδικασί
ες "επαιτείας" με δανεικό προσωπικό α
πό άλλα νοσοκομεία να δρα πυροσβε
στικά καιόχιναεπιλύειοριστικάτο πρό
βλημα με την απαραίτητη τόλμη και ο- 
ραματιστική αποφασιστική επίλυση, 
ως οφείλει.
•2) Ειδικά στο συγκεκριμένο αίτημα 

της διοίκησης της 7ης Υ.ΠΕ. (όπως δια
τυπώθηκε σε επείγουσα τηλεδιάσκε
ψη της 25ης Ιουλίου) για "άμεση αντα
πόκριση" από το Βενιζέλειο και το ΠΑ
ΓΝΗ για κάλυψη 5 παθολογικών εφη

μεριών για το υπόλοιπο του Ιουλίου (I), 
καθώς και για 6 εφημερίες αντιστοίχως 
και τον Αύγουστο (με προφανή συνεχι
ζόμενη αντίστοιχη ανάγκη και στο επέ
κεινα), διατυπώθηκε σαφώς από τον κ. 
Λυδάκη και κ. Παπανικολάου ότι το Βε- 
νιζέλειο έχει δώσει για πολλούς μήνες 
5-6 εφημερίες στο Γ.Ν. Ρεθύμνου, αλλά 
στον παρόντα χρόνο η στελεχιακή δύ
ναμη των Παθολογικών Κλινικών μειώ
θηκε κατά έναν ιατρό λόγω μακροχρό
νιας αναρρωτικής άδειας εγκυμονού- 
σας ιατρού.
Σημειωτέον ότι η ενεργός δύναμη της 

Α και Β' Παθολογικής Κλινικής είναι 5 
και 4 ιατροί αντίστοιχα (συ μπεριλαμβα- 
νομένων των διευθυντών τους), οι ο
ποίοι δέχονται αναγκαστικά επικουρία 
από παθολόγους άλλων τμημάτων για 
την ασφαλή κάλυψη πρωινού έργου 
και εφημεριών, με αποτέλεσμα να δη- 
μιουργούνται αλυσιδωτά προβλήμα
τα στα άλλα αντίστοιχα ιατρικά τμήμα
τα του νοσοκομείου. Εν κατακλείδι, επι
σημαίνουμε με εμφατικότητα στην Υ
γειονομική Διοίκηση, ως θεσμικοί υπη
ρεσιακοί επιστημονικοί εκπρόσωποι 
του νοσοκομείου, ότι παράτην επιθυμί
α του ιατρικού προσωπικού του Γ.Ν. Βε- 
νιζέλειο-Πανάνειο να βοηθήσει, η αντα
πόκριση, όπως απαιτείται, θα δημιουρ
γήσει σαφές πρόβλημα στην επιχειρη
σιακή επάρκεια των Παθολογικών Κλι
νικών του νοσοκομείου μας με μη προ
βλέψιμες επιπτώσεις στη λειτουργία 
του.
•3) Υπενθυμίζουμε (όπως πολλάκιςέ

χει αναφερθεί κατά τη διάρκεια του τε
λευταίου έτους) ότι, εκτός από τις Πα
θολογικές Κλινικές, τουλάχιστον άλ
λες 6-7 κλινικές του νοσοκομείου μας 
βρίσκονται σε κρίσιμη κατάσταση από 
πλευράς στελέχωσης, με άμεσο κίνδυ
νο περιορισμού των δραστηριοτήτων 
τους, εάν δεν αναληφθούν τάχιστα δι
οικητικές πρωτοβουλίες.

Για οποιαδήποτε δυσλειτουργία ή επι- 
κινδυνότητα προκύψει στην προβλη
ματική παροχή ιατρικής φροντίδας στο 
νοσοκομείο μας, που θα σχετίζεται με 
την απόφαση αυτή, την ευθύνη θα φέ
ρουν οι Διοικήσεις της 7ης Υ.ΠΕ. και του 
Βενιζελείου».
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1  Για τις εξετάσεις καρκινοπαθών σε ιδιώτες γιατρούς
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

142.81 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΑΠΟ ΤΟΝ Δ. ΜΑΥΡΟΥΔΗ

Για τις εξετάσεις καρκινοπαθών 
σε ιδιώτες γιατρούς

Τη δική του απάντηση δίνει στη 
"Νέα Κρήτη" ο διευθυντής Παθο- 
λογικής-Ογκολογικής Κλινικής ΠΑ- 
ΓΝΗ, καθηγητής Παθολογικής Ο
γκολογίας Δημήτρης Μαυρουδής, 
αναφορικά με το προχθεσινό δη
μοσίευμα της εφημερίδας με τίτλο 
"Το ΠΑΓΝΗ στέλνει τους καρκινο
παθείς σε ιδιώτες γιατρούς".
Ο κ. Μαυρουδής αναφέρει στην 

απάντησή του τα εξής: «Η εκτέλε

ση των απαραίτητων για τη χορή
γηση χημειοθεραπείας εξετάσεων 
αίματος την προηγούμενη ημέρα 
στο νοσοκομείο, Κέντρα Υγείας ή ι
διωτικά εργαστήρια βοηθάει στην 
καλύτερη εκμετάλλευση του ωρα
ρίου λειτουργίας της Μονάδας Χη
μειοθεραπείας, δεδομένου ότι οι 
ασθενείς που θα έρθουν με έτοι
μες εξετάσεις μπορούν να λάβουν 
τη θεραπεία τους χωρίς καθυστέ

ρηση.
Η διενέργεια των εξετάσεων την 

προηγούμενη ημέραδενείναιυπο- 
χρεωτική καιδιευκολύνειπάνωαπ' 
όλα τους ίδιους τους ασθενείς που 
θατοεπιλέξουν.

Η δυνατότητα αυτή ήδη υπάρχει 
και εφαρμόζεται στα περισσότερα 
νοσοκομεία της χώρας για την κα
λύτερη και γρηγορότερη εξυπηρέ
τηση των ογκολογικών ασθενών».
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1  Κλινικές δεν έχουμε, θα έχουμε όμως ISO
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

85.31 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κλινικές δεν έχουμε, 
θα έχουμε όμως ISO

Α, όλα κι όλα. μπορεί κλινικές να κλεί- 
νουνατο Γενικό ΝοοοκομείοκαιτωνΧα- 
νίων, όπως η Χειρουργική, όμως από- 
φαση-δαπάνη για σύμβουλο πιστο
ποίησης κατά ISO-9001. ύψους 26.250 
ευρώ, έχουμε. Κι αν μας πείτε πως το 
ISO τους μάρανε με τέτοια χάλια στις 
κλινικές, απλά να σας θυμίσουμε τη 
λαϊκή ρήση «τα μεταξωτά βρακιά είναι 
για επιδέξιους κωλ@@ς», μόνο που η 
αγορά τους προκύπτει από τα λεφτά 
ημών όλωντων φορολογουμένων. Τι κι 
αν δεν μπορείς να χειρουργηθείς ή να 
νοοηλευτείς ούτε στα Χανιά, «φάτε μά
τια ψάρια και κοιλιά περίδρομο», πάρτε 
ISO για να έχουμε να λέμε...
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1  ΧΩΡΙΣ ΜΕΘ!
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
28-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

137.53 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΧΩΡΙΣ ΜΕΘ!
Αρνητικός πρωταγωνιστής του καταρρέοντος 
ΕΣΥ αναδεικνύεται το Νοσοκομείο Αγρίνιου. 
Την περασμένη Δευτέρα γράψαμε για τους ακτι
νολόγους του νοσοκομείου και του κέντρου υγεί
ας που «εντέλλονται» να καλύψουν θέσεις στο 
Νοσοκομείο της Αρτας. Πριν από δυο χρόνια 
είχε προκαλέσει σοκ το εύρημα ότι από όσους 
ασθενείς Covid εισάγονταν στην εντατική του 

Νοσοκομείου Αγρίνιου, ούτε ένας δεν 
έβγαινε ζωντανός. Τους τελευταίους 
επτά μήνες αυτή η μακάβρια ρουτίνα 
άλλαξε, με επικεφαλής την Εύα Μιχα- 
ηλίδου, που κυριολεκτικά εγκαταστά
θηκε στη ΜΕΘ, φροντίζοντας όλοι οι 

ασθενείς να βγαίνουν από αυτήν ζωντανοί. Την 
περασμένη Δευτέρα η αφοσιωμένη επιστήμο
νας αναγκάστηκε να παραιτηθεί. Το νοσοκομείο 
θα μείνει χωρίς ΜΕΘ και οι ασθενείς που την 
έχουν ανάγκη θα ξαποστέλνονται στην Πάτρα 
ή στο Ρίο. Βολική εξέλιξη και μεγάλη επιτυχία 
όσων εντός νοσοκομείου είχαν ξεβολευτεί από 
την παρουσία της. Δεν μας εκπλήσσει που η 
μόνη δημόσια αντίδραση στην εξέλιξη ήταν η 
αιχμηρή ανακοίνωση της δημοτικής παράταξης 
«Ανυπότακτο Αγρίνιο». Επιφυλασσόμαστε για 
συνέχεια στο ρεπορτάζ. Γ.Κ.
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